
NOTÍCIES I COMENTARIS
CRÒNICA DE 
“JOIA NOSTRA"

Els últims esdeveniments que portaren a 
terme els dansaires de la colla "JOIA NOS
TRA ”, fóren els següents:

— El dia 26 d'agost varen ballar a LLO
RET de MAR. Aquí com que hi havia premis 
pel galop, per la sardana de lluïment i per 
la sardana de germanor, ia colla "JO IA  
NOSTRA", obtingué -per cert ben merescu
des- dues magnífiques copes, un pastis ge
lat i  el corresponent premi en metàl·lic.

— El dia 2 de setembre ballaren a TOS
SA, on també guanyaren el primer premi, 
aconseguint un important premi en metàl·lic.

— Seguidament, e l dia 8, prengueren 
part en una exhibició de colles a CADA
QUÉS, en la qual cada colla que es presentà 
li donaren una placa i  tres mil pessetes.

A l'endemà, partirem cap a SANT  
ADRIÀ del BESÓS. Aquest dia la colla 

» " JOIA NOSTRA" tenia que descansar obli-
gadament. Però com que al mati es feia el V 
Concurs de Sardanes Revesses "individual", 
alguns de la colla hi van participar. Dintre la 
categoria "INFANTIL", eren 25 participants. 
Arribà el moment de donar els premis i  en 
JORDI MALAGELADA aconseguí el tercer 
premi amb 25 punts; per tant l i entregaren 
una valuosa copa.

A les cinc de la tarda, assistírem al XXIII 
Concurs de Colles Sardanistes de SANT  
ADRIA. Aquest concurs era molt important, 
ja que ballaren les colles del BÀSIC D'HO
NOR i ZONAL B, BÀSIC INFANTIL i  JUVE
NIL i  COLLES LLIURES. La colla "JO IA  
N O STR A" -com he d it abans- no podia 
ballar, doncs tenia que fer de Jurat.

Finalment, cal dir, que la colla "JO IA  
NOSTRA", va rebre una important salutació 
m olt personal del Secretari General de 
C.D.C. JORDI PUJOL, doncs també es tro
bava allà, veient el Concurs.

En definitiva, passàrem un dia molt di
vertit i  profitós.

Finalment faig constar la total legalitza
ció de la colla sardanista "JOIA NOSTRA" 

"DOLORS"

ROBATORI 
ALS NOUS COL·LEGIS

La nit del passat dissabte, 15 de Setem
bre, van entrar lladres en els nous col·legis. 
Es van em portar 360 litres d 'o li, 75 kilos 
d'arròs, una caixa de Nescafé, una batidora 
i  16 tovalloles. El valor de tot aquest mate
rial puja a 58.700 ptes.

El dia 13 de Setembre es va fer l ’entrega 
oficial dels nous col·legis "Santiago Sobre- 
qués" pel Delegat del Ministeri d Educació i  
Ciència IM.E.C.I, Sr. Calsina. L'acompanya
ven l'a rqu itecte  de la un ita t tècnica del 
M.E.C., Sr. Gener; els equips d'Intervenció i 
Tècnics del M in is te ri d'Hisenda i  l'equip  
tècnic i  Director General per a Catalunya de 

"l'Asturiana", l'empresa constructora.
El Batlle, Sr. Llorenç Carreras, la Comis

sió de Cultura l'Ajuntament, formada pels 
Srs. M. Comerma, í. Clos, J. Ruiz i  M. 
Soley, i  la Directora dels col·legis Sra. Car
me Cuadrado, varen estar presents a l'acte 
de possessió.

Contra el que oficialment estava previst, 
que el començament de les classes seria el 
17 de Setembre, a Bescanó per causes que 
no són les que arreu de Catalunya preocu
pen, no es va poder començar, per deficièn
cies de construcció dels nous col·legis.

Serà descuit, negligència o excés de 
confiança per part dels responsables no ha- 
ber previst amb anterioritat les anomalies 
trobades?

El nostre Ajuntament ha estrenat bande
ra al balcó.

És la del poble, i  sobre tela verda s'ha 
brodat a mà l'escu t que ens correspon. 
Veritablement hi feia goig així engalanada la 
Casa Consistorial en aquestes festes de 
l'onze de Setembre. Felicitem també a la 
Roser de "Can N ic" per la seva obra.

Miraculosament la n it del 10 a l ' l  1 de 
Setembre aparegué a LA PILASTRA, una 
mena d'altar amb senyeres catalanes, on es 
tornava a reclamar la reparació de la Carre
tera de la Vergonya, o sigui, la N-141. Ens 
atreviríem a dir que les faltes ortogràfiques 
hi són fetes pensant-íes molt bé. Uàstima 
que el Sr. Tarradellas no h i passés per aquí, 
ja  que al menys se n'hauria assabentat i  
encara millor si algun cotxe oficial hi hagués 
tingut un "reventón".

Actualment s'estè tramitant un nou con
tracte entre l'Ajuntament i  l'Associació Alba 
Bescanonina, que fa referència al govern 
dels locals del Cinema Unió.

Bescanó espera que aquest contracte es 
faci a conciència, coherent, concret i  apolí
tic. Sobre tot això-. A P O L Í T I C .

Es rumoreja que està a prop la sortida 
del B u tlle tí que editarà el nostre A jun ta
ment. Aviat, doncs, es veurà satisfeta la 
curiositat deis bescanonins de poder veure 
com serà aquest butlletí.

Molt lloable l ’idea d'omplir de flors al
guns indrets del poble per part de l'Ajunta
ment.

Collida de pomes. Com cada any en 
aquest temps, s'inicia a bescanó la collita de 
pomes. Fileres de personal anant i  vinguent 
dels masos on el cultiu de la poma és 
primordial. Des d'aquí desitgem que la colli
ta sigui molt profitosa.
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